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Emne: SB-møde 

 
 

Mødedato 

03102022 

Mødested/lokale 

Personalerummet 

Mødet 

påbegyndes kl. 

19.00 

Mødet afsluttet 

senest kl. 

21.00 

Deltagere  

Johnni, Kent, Line, Mia, Helle, Pia, Jette, Torben, Annette, Karin og Tina 

Fraværende 

Charlotte, Line 

Dato  

 

Referent Torben  

 

 

 

 

Direkte 

telefonnr. 

 

Journalnr. 

 

 

b Godkendelse af referat fra 

sidste møde  

 

 

Vedlægges om bilag: 

 

Godkendt  

i  Opfølgning fra sidste møde. 

 

SB mødet i Thyregod 

Økonomi, status: 

 

Der blev fremlagt en ØS rapport trukket dags dato. 

Der er et forbrugs procent på 70,17 %. 

Restbudget for året er 3700147 kr. svarende til et 

restforbrug på 1233352 pr måned. Mod 967265 de 

forgående 9 mdr.  

 

Der blev givet et referat byggesyn der har været på 

skolen. Der er en prioteringsliste som bliver stillet 

op efter ønske.   

i Nyt fra elevrådet. 

 

Elevrådet har konstitueret sig Lærke fra 6 kl er 

formand og Thea fra 4 kl er næstformand.  

 

De skal til at arbejde med Elevernes trivsel ud fra 

elevtrivselsundersøgelsen.   

d/b Evaluering af forældremøder  Jf. vores forretningsorden har vi forpligtiget os på at  



 

Evaluere skoleårets første forældremøder. 6. klasse 

dog først forældremøde d.4.10, hvorved vi ikke har 

mulighed for at evaluere.  

 

Ref: Alle fra indskolingen var enig om at den måde det 

kørte på var rigtig godt. Ellers bred enighed om at 

forældremøderne havde kørt godt.  

Godt med de samtalekort hvor det havde været 

anvendt på møderne.  

 

Sank omkring klassekasserne. God ide at 

retningslinjerne for klassekasserne bliver skrevet ned 

og så tidlig som muligt i deres skoleliv. Hvad 

indbetaler man, hvornår indbetaler man, hvad sker der 

hvis man rejser, eller kommer til midt i skoleforløbet. 

 

Der bliver lavet møde for alle forældreråd og her kan 

man lave nogle retningslinjer for forældrerådsarbejdet 

som kan bruges fremadrette. 

 

 

d/b Princip for SFO Torben fremlægger et udkast til mødet. 

 

Der blev fremlagt et udkast til princip for 

Skolefritidsordningens virksomhed. Blev gennemgået 

rette til og godkendt.   

d/b Høringssvar vedr. ny 

klubstrategi 

Torben fremlægger et udkast til Høringssvar 

 

Hørringssvaret blev godkendt.  

d Forældrekørsel  Betaling af kørselsgodtgørelse: 

 

Der er blevet stillet et spørgsmål om der kan 

udbetales af kørselsgodtgørelse. 

 

Der kan ikke blive udbetalt godtgørelse for 

forældrekørsel i forbindelse med forældrekørsel til 

turer ud af huset. Når forældre bliver spurgt er det 

frivilligt om man ønsker at kører til et arrangement.   

i Meddelelser  Formand: ikke noget. 



 

a) Formand  

b) Skoleleder  

c) Medarbejdere 

d) SFO 

e) Andet - andre 

 

Skoleleder: Delte program ud til skolebestyrelse 

kurset. Ny medarbejder Nicolaj startede i dag i 

barselses vikariat for Elisa i 4 klasse.  

Medarbejder: Takkede for tilbagemeldinger på 

forældremøder. Tilbagemeldinger på skolecafe, Lidt 

tvivl om mellemtrinnet program. Uheldig at cafeen 

ligge i sammen uge som forældremøder. Dejligt at 

man ikke behøvede være her fra starten af. En gav 

udtryk for at det ikke var den bedste skolecafe.  

Hvad er det man gerne vil opleve: Elev produkter, 

udstillinger, værksteder 

Forslag om at lave sommerfest efterfølgende – næste 

cafe er maj 2023. 

SFO: ikke noget. 

 

Andet: Forslag fra bestyrelsen – at der er aktiviteter for 

mellemtrins børn i frikvarterne. For børn som har lidt 

svært ved frikvarterer, måske svært ved at finde på 

noget.   

  

i Eventuelt 

 

  Morgensang forældre iagttagelser – at man oplever 

meget uro og mange børn som ikke kan være i det. 

Der bliver arbejdet med en ny plan for morgensang for 

at komme tilbage til grundtanken at det skal være 

hyggeligt.  

i=information, d= drøftelse, b=beslutning 
 
 
 
 

Vel mødt 

Tina og Johnni 

 

 


